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Närvarande:  Sigvard Ländin (PRO), Ordförande 
  Per Westberg (SPF) vice ordförande  
  Birgit Grahn (PRO) 
  Kerstin Johansson (PRO) 
   
Tjänstgörande  Per-Erik Bergman (SPF) 
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I tjänsten deltog: Lennart Keberg 
  Gudrun Sjödin 
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Sekreterare:   _______________________ 
   Gudrun Sjödin 
Justerare: 
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Sigvard Ländin            Per Westberg  
 
 
 
 
 
 



ABCDE 
 

SID 2 (4) 
 

 
§ 1  Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade alla välkomna. 
Sammanträdet förklarades därefter öppnat.   
 
 
§ 2   Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg av en övrig fråga från Sven Karlsson.  
 
 
§ 3   Anmälan av protokollsjustering 
Anmäldes att protokoll nr 8: 2006 från sammanträdet den 8 september 2006 blivit justerat 
och utsänt. Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
 
§ 4  Val av justerare till dagens protokoll 
 Per Westberg utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens protokoll den 18 
oktober. 
 
 
§ 5  Rapport från förtroenderåden 
Hässelby Gårds äldreboende 
Birgit Grahn rapporterade från förtroenderådets möte den 13 september. Ny skylt med 
namnet Hässelgården har satts upp vid entrén. Bygget går planenligt.  
Anhörigmöten hålls för C-husets boende 1 gång/månad. Ett nytt dokumentationssystem 
håller på att införas för sjuksköterskor. En broschyr om Hässelgården har sänts ut till alla 
som är över 65 år och boende i Hässelby. Broschyren har väckt ett stort gensvar och 
många har ringt för att höra mer om den planerade verksamheten. 
 
Skolörtens äldreboende 
Bengt Arlevind informerade att nästa möte i förtroenderådet är den 25/10.  
Kvarstående frågor som diskuteras rör bl.a. problem med häckar som växer ut över gatan 
och minskar framkomligheten på trottoarer. Vidare har man bekymmer med felaktiga 
parkeringar utanför servicehuset. Diskussion kring dessa frågor fördes av Rådet under §8. 
 
 
§ 6  Hässelgården 
Lennart Keberg informerade att Hässelgårdsprojektet löper på. Samverkan sker med 
landstinget i frågor som rör gemensamma ytor såsom entré, reception, fotvård och kiosk.  
Den stora frågan som nu diskuteras är restaurangverksamheten. Förvaltningen ansvarar för 
kostupphandling till de boende med heldygnsomsorg medan Micasa ska ansvara för 
restaurangverksamheten. Restaurangen är avgörande för hela planeringen av de 
gemensamma ytorna. Diskuterades huruvida biblioteket kan expandera för att ge service 
till andra boende utanför Hässelgården.   
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§ 7  Biståndsbeslut och trygghetslarm 
Per Westberg redogjorde för en situation som uppkommit för en äldre person efter en 
fraktur och besök på akutsjukhus. Tio dagar efter biståndshandläggarens besök hade 
personen ännu inte fått någon hjälp. Därefter avsade sig personen all hjälp då det inte 
längre behövdes. Diskuterades hur lång tid det tar från ansökningstillfälle till dess 
beviljade insatser utförs. Lennart Keberg tar med sig frågan och återkommer till Rådet.  
 
 
§ 8  Tillgänglighet för persontransporter till husentréer 
Rådet diskuterade trafikhinder såsom höga häckar, farliga stenar och stora snövallar 
vintertid som försvårar framkomligheten vid husentréer, på gångvägar och övriga platser i 
omgivningen. Dessa omständigheter försvårar många äldre personers rörelsefrihet.  
Hinder som försvårar för äldre ska tas upp med avdelningen för stadsmiljö och teknik. 
 
Birgit Grahn och Per Westberg påtalar att det vid kvarteret Säteritaket är problem med 
uppsatta trafikhinder som gör att färdtjänstbilar inte kan åka fram till husentréerna. Brev 
har skickats till stadsdelsförvaltningen och till färdtjänst om detta. Birgit Grahn kommer 
att ta upp frågan med färdtjänst på ett kommande möte. Frågan bordläggs därför till Rådets 
nästa sammanträde då Birgit Grahn informerar om brevets innehåll och vad som 
framkommit på mötet med färdtjänst. 
 
 
§ 9.  Stadsdelensnämndens sammanträde den 31 oktober 2006  
1)   Reviderad plan för vård- och omsorgsboende 
Ärendet är framflyttat till stadsdelsnämndens sammanträde i november. Rådets synpunkter 
kommer därför att behandlas vid nästa sammanträde.  
 
2)   Projekt ”Dagismorfar” 
Gudrun Sjödin redogjorde för förvaltningens svar på skrivelsen om ”Dagismorfar” Rådet 
är positiv till att äldre personer får möjlighet att hjälpa till med lämpliga sysslor på 
daghemmen. Rådet anser vidare att det är en angelägen integrationsaspekt att äldre får 
kontakt med barn från andra länder. Många barn har inga mor- eller farföräldrar i sin 
närhet och för dessa är det extra viktigt att få en naturlig kontakt med äldre personer.   
 
3)   Handlingsplaner utifrån äldreomsorgsinspektörernas granskning av äldreomsorgens 
verksamhet i Hässelby-Vällingby 2005. 
Ärendet delades ut till Rådet vid sammanträdet. Eftersom Rådet inte fått möjlighet att gå 
igenom ärendet kommer eventuella synpunkter på handlingsplanerna att tas upp på 
nästkommande sammanträde.  
 

 
§ 10  Anmälan Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll nr 8/2006   
Anmäldes kommunstyrelsen pensionärsråds protokoll nr 8: 2006. 
Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
 



ABCDE 
 

SID 4 (4) 
 

§ 11  Övrig information från Äldreomsorgen   
- Lennart Keberg informerade att Friskvårdscentrum varit nominerad till stadens 
kvalitetsutmärkelse 2006. Utmärkelsen i denna klass gick dock till en hemtjänstenhet i 
Maria-Gamla stan detta år. 
 
- Tre representanter från stadsdelens rehabiliteringsenhet har deltagit i en rikstäckande 
konferens i Borås och där presenterat HIT-projektet och Friskvårdscentrum under rubriken 
”Två aspekter på kvarboende”.   
 
- Äldreomsorgens budget är problematisk och visar på ett underskott på 12 mkr. Främsta 
orsaken är en stor efterfrågeökning av olika insatser bl.a. för demenshandikappade och 
anhörigavlastning. 
 
-  Den nya majoriteten i stadshuset har presenterat den nya plattformen för Stockholms 
stad. Bl.a. kommer en äldrenämnd inrättas. Äldreborgarråd blir Eva Samuelsson (Kd). 
2007 års budget kommer att presenteras under v.45. Det innebär att arbetet med 
verksamhetsplanen förskjuts några veckor framåt. 
  
-  En nämndkonferens tillsammans med äldreomsorgen kommer att hållas från lunch-lunch 
den 9-10 november. En enkät som ska ligga till grund för konferensen kommer att skickas 
ut till Rådet.  Förvaltningen återkommer med närmare uppgifter om hur många 
representanter från Rådet som ska delta.  
 
- Rådets sammanträde den 9 november ställs in med anledning av nämndkonferensen som 
är samma dag. Beslutades att ett sammanträde ska bokas in för Rådet den 15 december för 
diskussion kring 2007 års verksamhetsplan.  
 
§ 12 Övriga frågor  
Sven Karlsson efterfrågade identitetskort för hemtjänstens personal. Lennart Keberg 
informerade att all personal har identitetskort med foto som ska bäras synligt. Viktigt att de 
äldre aldrig släpper in okända personer som uppger sig komma från hemtjänst, om de inte 
kan uppvisa fotolegitimation från hemtjänsten.  
 
§ 13  Sammanträdet avslutas  
Ordförande tackade för idag och förklarade därmed sammanträdet avslutat. 
 
Nästa sammanträde är fredagen den 24 november, kl. 9.00 – 11, Rum Plaisiren. 
    
 

------ 


